

Title (en)

A HAND-HELD ELECTRONIC GAMBLING GAME DEVICE.

Title (de)

TRAGBARE ELEKTRONISCHE SPIELANORDNUNG.

Title (fr)

APPAREIL DE JEU ELECTRONIQUE PORTATIF.

Publication

EP 0366763 A1 19900509 (EN)

Application

EP 89905432 A 19890420

Priority

- GB 8809363 A 19880420
- GB 8827944 A 19881130

Abstract (en)

[origin: WO8910171A2] A game device, preferably hand-held, has an electronic display pattern generator (21), a display (5, 9, 29, fig. 3), a play button (2) to initiate generation of a game which displays sets of symbols which "rotate" after the manner of a fruit machine and which can be held from "rotating" by means of a hold button (3), and means (26) for limiting the number of games playable. A lock button (4) allows a winning display to be locked irrevocably to establish proof of a win.

Abstract (fr)

Un appareil de jeu, de préférence portatif, comprend un générateur électronique (21) de combinaisons d'affichage, un affichage (5,9, 29, fig. 3) un bouton de jeu (2) servant à donner le départ d'un jeu affichant des ensembles de symboles qui "tournent" à la manière d'une machine affichant des fruits et que l'on peut empêcher de "tourner" au moyen d'un bouton d'arrêt (3). Il comprend également un moyen (26) limitant le nombre de fois que l'on peut jouer. Un bouton de verrouillage (4) permet de conserver, sans possibilité de changement, un affichage gagnant, donnant ainsi la preuve que l'on a gagné.

IPC 1-7

A63F 9/22

IPC 8 full level

G07F 17/34 (2006.01)

CPC (source: EP)

G07F 17/3218 (2013.01); **G07F 17/3241** (2013.01); **G07F 17/3265** (2013.01); **G07F 17/34** (2013.01)

Citation (search report)

See references of WO 8910171A2

Designated contracting state (EPC)

AT BE CH DE FR GB IT LI LU NL SE

DOCDB simple family (publication)

WO 8910171 A2 19891102; WO 8910171 A3 19891228; AU 3551289 A 19891124; EP 0366763 A1 19900509

DOCDB simple family (application)

GB 8900425 W 19890420; AU 3551289 A 19890420; EP 89905432 A 19890420